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USNESENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

 Hlavice konaného dne 1. 2. 2021 v zasedací místnosti OÚ Hlavice. 

 

Přítomni:  Mgr. Štěpánka Sichrovská, Mgr. Jana Arltová, Ing. Renata Pytlounová, Bc. Lenka Kristková, 

Ing. Josef Pytloun, Jaroslav Najman a Jaroslav Kristek 

Omluveni:  David Vincour a Martin Hozák 

Host:   J. Hajská, Ing. J. Devátý  

  

Program:  

1. Schválení Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku z ubytovací kapacity 

2. Finanční příspěvek na knižní fond pro místní knihovnu  
3. Dohoda o výběru poplatků a předávání dokladů včetně plné moci firmě SKS  

4. Žádost o povolení rekonstrukce cesty 
 

Nebyl vznesen žádný návrh na doplnění programu zasedání.  

 
1. Schválení Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku z pobytu 

 

OZ byla předložena upravená Obecně závazná vyhláška o místním poplatku z pobytu s pořadovým číslem 
1/2021. Hlavním rozdílem od předcházející vyhlášky č. 3/2019 je její formální nikoliv obsahový kontext. 
Úprava byla doporučena orgánem Ministerstva vnitra. 
 
OZ se usneslo a všemi přítomnými členy vyhlášku č. 1/2021 v předkládaném znění schválilo. 
 
Hlasováno bylo: 
 

Pro  -           (7)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

Zrušující ustanovení – zrušuje se obecně závazná vyhláška č. 3/2019 ze dne 16. 12. 2019. 

Nově schválená vyhláška č. 1/2021 bude vyvěšena po dobu 15 dnů na úřední desce obce Hlavice a také na 

webových stránkách obce.  

 

Tato vyhláška nabyde účinnosti dnem 18. 2. 2021. 

 

2. Finanční příspěvek na knižní fond pro místní knihovnu  
 

OZ bylo jednohlasně odsouhlaseno, že bude místní knihovně poskytnut příspěvek na knižní fond ve výši Kč 

5000,- jako tomu bylo již v předchozích letech.  
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Dále byl vyzdvižen fakt, že v uplynulém roce bylo občany zapůjčeno cca 310 ks knih a v současnosti je 

evidováno 22 členů. 

 

V této souvislosti bylo zastupitelstvo obce informováno paní J. Hajskou, že dar dle Darovací smlouvy od 

Libereckého kraje pro knihovnu obce v rámci vyhodnocení knihovny roku bylo nutné ve vyúčtování 

změnit/opravit na dotaci a to na popud LK. 

 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (7)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

 

3. Dohoda o výběru poplatků a předávání dokladů včetně plné moci firmě Severočeské komunální 

služby s. r. o.  

 

OZ bylo paní starostkou na základě změny zákona o odpadech informováno o doporučení uzavření Dohody 

o přebírání komunálního odpadu do vlastnictví spol. SKS, který lze ukládat na skládku, a to z důvodu uplatnění 

slevy na skládkovném.  

Pro rok 2022 bude nutné aktualizovat Obecně závaznou vyhlášku o stanovení systému shromažďování, 

sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů na území obce Hlavice a Obecně 

závaznou vyhlášku o poplatku za komunální odpad. 

 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -           (7)  
Proti -         (0)   

Zdržel se -  (0) 
 

 

 

4. Žádost o povolení rekonstrukce cesty 
 

OZ byla předložena k projednání a případnému odsouhlasení žádost o povolení rekonstrukce obecní cesty a 
úhradu či finanční spoluúčast obce na pořizovacích nákladech na kovové svodnice. 
 
Konkrétně se jedná o povolení rekonstrukce obecní cesty na p.p.č. 757 a 758 v k.ú. Hlavice vedoucí k objektu 
čp. 1 část obce Lesnovek a to ze SZ a a J strany. Jednalo by se o osazení 4 ks kovových svodnic pro odvod 
dešťové vody (2 ks v délce 4 m–J část a 2 ks v délce 3 m SZ část). 
 
OZ žádost zvážilo a před rozhodnutím si vyžádalo provedení místního šetření a následně bude rozhodnuto.  
 
Hlasováno nebylo. 
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Různé 

Od 18:30 hod byl přizván na zasedání zastupitelstva pan Ing. Josef Devátý, autor projektu na rekonstrukci 

budovy tělocvičny „Zřízení kuchyně, jídelny a stavební úpravy tělocvičny v Hlavici“, který přišel odpovědět na 

veškeré dotazy z řad zastupitelů s touto problematikou související. Projekt je v úředních hodinách 

k nahlédnutí na obecním úřadě. 

 

OZ bylo paní starostkou informováno o: 

 

- že kolaudace MŠ proběhla dne 1. 2. 2021 

- že přestěhování školky proběhne dle informací paní ředitelky R. Pytlounové dne 2.2. 2021 

- že byla podána žádost o dotaci na výsadbu 60 ks stromů 

- že byly zajištěny dvě nabídky na plánované ošetření lip na veř. prostranství z niž bude realizována ta 

finančně výhodnější 

- že byly provedeny nutné opravy nově pronajatého bytu v podkroví budovy OÚ (byly opraveny poškozené 

podlahy a byla zakoupena malá kuchyňská linka) 

- tom, že v případě rozvolnění vládních opatření dojde k uspořádání každoročního vítání nových občánků 

obce  

- o provedení inventury, která probíhala od 16. 12. 2020 a byla ukončena ke dni 20. 1 .2021 

 

 

 

 

 

 

Termín březnového zastupitelstva je v tuto chvíli stanoven na 1. 3. 2021. 
 
 
 
 
V Hlavici dne 2. 2. 2021 
Zapsala: Bc. Lenka Kristková 
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Starostka: Mgr. Štěpánka Sichrovská     Místostarostka: Bc. Lenka Kristková 
 
 
 
 
 
 


